



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

地址：新界大埔安祥路2號李福林體育館

會員通訊 (2025.4)

OPR/Mem/NL/2025.4

一. 迎全運兒童競技體操比賽

大埔體育會兒童競技體操比賽定於2025年4月4日(星期五,清明節假期)上午9:00至下午5:00在李福林體育館舉行,中國奧運金牌體操運動員李小鵬將應邀擔任頒獎嘉賓。免費入場,歡迎參觀。

二. 大埔運動日

由大埔體育會與大埔足球會合辦之「大埔運動日」定於2025年4月20日(星期日)上午8:00至下午7:00在大埔運動場舉行,為大埔足球會籌募經費。活動包括100米親子接力賽,4x100米接力賽,5公里圈速挑戰賽等。報名網站:<https://www.greenobo.hk/pages/event>

三. 新界連區公開長跑

由新界區體育總會,大埔體育會及北區體育會合辦之新界連區公開長跑定於4月27日(星期日)上午舉行,以大埔海濱公園為起點,上水彩園劇場為終點,全程14公里。

四. 迎全運2025大埔區龍舟競賽暨嘉年華

大埔區龍舟競賽暨嘉年華將於2025年5月31日上午8:30至下午3:30假大埔海濱公園舉行,賽程除了500米之外,今年將增設300米賽程,4月12日截止報名。查詢電話:37084510 林先生。

五. 迎全運體育運動同樂日

本會與大埔教育界文化交流協進會合辦之「迎全運體育運動同樂日」定於5月1日(星期四)中午12:00至下午5:00在李福林體育館舉行,活動包括舞蹈表演,小型網球,匹克球,花式跳繩,跆拳道,空手道,詠春,國術,輕排球,體操體驗等,免費參加。

六. 新班組

由鍾瑞華女士主理「親子舞蹈班」及「銀天鵝-熟齡芭蕾舞班」現正開始招生,鍾瑞華女士為英國皇家舞蹈學院註冊教師,詳情請瀏覽本會網頁。查詢電話:37084518 蘇小姐。

七. 香港超級足球聯賽

大埔足球隊參加今年香港超級足球聯賽,未來賽事如下:

日期	星期	時間	地點	對賽隊伍	賽事
4月6日	日	下午3:00	深水埗運動場	九龍城	超級聯賽
4月13日	日	下午6:00	旺角大球場	東方	超級聯賽
4月16日	三	晚上8:00	旺角大球場	理文	菁英盃
4月20日	日	下午3:00	旺角大球場	東方	足總盃
5月3日	六	下午3:00	大埔運動場	冠忠南區	超級聯賽

Tai Po Sports Association Newsletter (April 2025)

1. Children's Artistic Gymnastics Competition in Celebration of the National Games

The Tai Po Sports Association Children's Artistic Gymnastics Competition will be held at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre on Friday, April 4, 2025 (Ching Ming Festival holiday) from 9:00 AM to 5:00 PM. Chinese Olympic gold medalist gymnast Li Xiao peng has been invited as the awards presentation guest. Free admission, all are welcome.

2. Tai Po Sports Day

Jointly organized by the Tai Po Sports Association and Tai Po Football Club, the "Tai Po Sports Day," will be held on Sunday, April 20, 2025, from 8:00 AM to 7:00 PM at the Tai Po Sports Ground to raise funds for Tai Po Football Club. Activities include a 100-meter parent-child relay, a 4x100-meter relay, a 5-kilometer lap challenge, and more. Registration website: <https://www.greenobo.hk/pages/event>

3. New Territories Joint Districts Long-Distance Run

The New Territories Joint Districts Long-Distance Run, co-organized by the New Territories Sports Association, Tai Po Sports Association, and North District Sports Association, will be held on April 27 (Sunday) morning. The race will start at Tai Po Waterfront Park and finish at Sheung Shui Choi Yuen Theatre, covering a total distance of 14 kilometers.

4. 2025 Tai Po District Dragon Boat Race and Carnival in Celebration of the National Games

The Tai Po District Dragon Boat Race and Carnival will be held on May 31, 2025, from 8:30 AM to 3:30 PM at Tai Po Waterfront Park. In addition to the 500-meter race, this year's event will feature a new 300-meter race. The registration deadline is April 12. For inquiries, please contact Mr. Lam at 3708 4510.

5. Sports Fun Day in Celebration of the National Games

Co-organized by our association and the Tai Po Education & Cultural Exchange Association, the "Sports Fun Day in Celebration of the National Games" will be held on May 1 (Thursday) from 12:00 noon to 5:00 PM at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre. The event includes dance performances, mini tennis, pickleball, rope skipping, taekwondo, karate, Wing Chun, Chinese martial arts, soft volleyball, gymnastics experiences, and plenty more. All activities are free to join.

6. New Classes

The "Parent-Child Dance Class" and "Silver Swan - Mature Dance Class," led by Ms. Shirley Chung (a registered teacher of the Royal Academy of Dance), are now open for enrollment. For details, please visit our website. For inquiries, please contact Miss So at 3708 4518.

7. Hong Kong Premier League

The Tai Po Football Team is participating in this year's Hong Kong Premier League. The upcoming matches are as follows:

Date	Day	Time	Venue	Opponent	Competition
April 6	Sun	3:00 PM	Sham Shui Po Sports Ground	Kowloon City	Premier League
April 13	Sun	6:00 PM	Mong Kok Stadium	Eastern	Premier League
April 16	Wed	8:00 PM	Mong Kok Stadium	Lee Man	Sapling Cup
April 20	Sun	3:00 PM	Mong Kok Stadium	Eastern	FA Cup
May 3	Sat	3:00 PM	Tai Po Sports Ground	Southern District	Premier League